

NOTE DE SERVICE

MEMORANDUM

date:	2022 04 08	
à :	Tous les utilisateurs du laboratoire central du site Glen CUSM	
to:	All MUHC Glen Central Laboratory Users	
de:	Dre Julie St-Cyr,	Rebecka Lang, B.Sc (Hons)
from:	Chef médicale – Biochimie Medical Chief - Biochemistry	Chef de service, Laboratoire central Glen Laboratory Manager, Glen Central Laboratory
objet :	Modifications à la façon de prescrire la recherche des Immunoglobulines IgE spécifiques (RAST ou allergène spécifique)	
subject:	Changes to the Ordering of Specific Allergy Tests	

ENGLISH WILL FOLLOW

Veillez noter que le laboratoire central du site Glen apporte quelques modifications à la façon de prescrire la recherche des **Immunoglobulines IgE spécifiques (RAST ou allergène spécifique)**. Ces changements prendront effet le **lundi le 11 avril 2022**.

Les demandes précédemment prescrites pour le profil **Mold Mix 2**, doivent maintenant être prescrites séparément pour chaque allergène requis :

Penicillium chrysogenum - analyse au Glen
Cladosporium herbarum - analyse au Glen
Aspergillus fumigatus *IgE* - analyse au Glen
Alternaria alternata - analyse au Glen
Candida Albicans ** - envoi au CHUM
Setomelanomma rostrata/ Helminthosporium halodes ** - envoi au CHUM

Les demandes précédemment prescrites pour le profil **Mold Mix 4**, doivent maintenant être prescrites séparément pour chaque allergène requis :

Aspergillus fumigatus *IgE* - analyse au Glen
Aspergillus niger - envoi au CHUM

** Pour toute demande de test d'allergie qui n'apparaît pas dans Oacis ou Cerner (y compris Candida Albicans et Setomelanomma rostrata/ Helminthosporium halodes), veuillez prescrire le test en tant qu'**autre envoi extérieur** avec un commentaire indiquant le test spécifique requis.

Si vous avez des questions à ce sujet, veuillez communiquer avec le Service à la clientèle des laboratoires cliniques au 514-934-1934, poste 35687.

Please note that the Central Laboratory at the Glen Site is making some changes to the ordering of specific allergy tests. The changes will take effect on **Monday, April 11, 2022**.

Requests previously made for **Mold Mix 2**, must now be ordered separately for each allergen required:

Penicillium chrysogenum – analysis at the Glen

Cladosporium herbarum - analysis at the Glen

Aspergillus fumigatus IgE- analysis at the Glen

Alternaria alternata - analysis at the Glen

Candida Albicans ** – send-out to CHUM

Setomelanomma rostrata/ Helminthosporium halodes ** – send-out to CHUM

Requests previously made for **Mold Mix 4**, must now be ordered separately for each allergen required:

Aspergillus fumigatus IgE- analysis at the Glen

Aspergillus niger – send-out to CHUM

** For any allergy test requested which does not have an orderable in Oacis or Cerner (including *Candida Albicans* and *Setomelanomma rostrata/ Helminthosporium halodes*), please order the test as **OTHER SEND-OUT** with a comment indicating the specific test required.

Should you have any questions regarding this matter, please contact Client Services for Clinical Laboratories at 514-934-1934 ext 35687.